



銅獎 Bronze Award

酒店及餐廳 Hotels and Restaurants



HONG KONG CITYGATE

諾富特東薈城酒店 Novotel Citygate Hong Kong

諾富特東薈城酒店致力發揮我們的影響力，透過舉辦綠色講座及環保工作坊等活動，以提高社區及下一代的環保意識為目標，鼓勵各級員工、賓客、供應商及承辦商的參與。

Novotel Citygate Hong Kong aims to exert our influence to the local community and the next generation by organizing 'Green' seminars and 'Green' workshops with the involvement of all levels of our staff, customers, suppliers and contractors.



酒店大堂設有光碟及電池回收箱，提高客人的環保意識及參與程度。
A tree-shaped CD and battery collection box is placed in the hotel lobby to accelerate guests' awareness and to motivate their involvement.



所有客房均設有綠色回收箱，鼓勵客人放入可循環再造的廢物。
A green bin in all guest rooms to encourage our guests to separate waste for recycling.



以環保作主題的員工晚宴，透過遊戲，進一步加強酒店內「Act for the Green」的文化。
Strengthen the "Act for the Green" culture among our associates by organizing a green annual party with games.



酒店推出名為綠色·綠「惜」會議組合，包括使用擁有天然光線的會議室、有機及環保海鮮午餐及茶歇。
We offer green meeting package with sunlight filled meeting room, a set lunch and refreshments with organic ingredients and sustainable seafood.